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Protokoll 
 

Protokoll: Brukerutvalg STHF Dato: 19. oktober 2023 

Møteleder: Ingrid Risland Tid: 1000 – 1400 

Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Direktørens møterom 

Deltakere: 
 
 
 
 

Sykehuset Telemarks brukerutvalg 
Linda Charlotte Gunnreis, Pasient og brukerombud Vestfold og Telemark, kontor Skien 
Egil Rye-Hytten, regional brukerrepresentant 
Tom Helge Rønning, administrerende direktør (til kl 12.30) 
Ansgar Berg, klinikksjef BUK 
Geir Olav Ryntveit, økonomidirektør - vedr sak 46-2023 
Anne Borge Kallevig, administrasjonskonsulent, referent 
 

Fravær: Marion Jakobsen, Foreningen for Kroniske Smertepasienter / FFO Telemark 
 

  

Saksnr. Sak 

00-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner innkalling og saksliste. 
 

45-2023 
(43-2023) 

Godkjenning av protokoll fra 31. august 2023 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner protokoll fra brukerutvalgsmøte 31. august 2023. 
 

46-2023 
(44-2023) 

Virksomhetsrapport per september 2023 
 
Oppsummering juli – aktivitet og tilgjengelighet 
 

• Fortsatt høyt belegg i somatikken. Samlet belegg 105%, varierende mellom 73-
118%. 

• Antall pasienter på venteliste nokså stabil. Venteliste til operasjon øker. 
• Antall og andel pasienter passert planlagt tid høyeste nivå registrert.  
• Målsetning (nasjonal) for ventetider er oppnådd i TSB.  Ventetider flater ut i 

SOM, avtar i BUP men er fortsatt stigende i VOP. 
• Fortsatt vekst i fristbrudd  (ventende og påstartede (9%)) 
• Andel korridorpasienter øker (4,0%). 
• Samlet ISF-aktivitet (rapportert) i somatikken er 5% under budsjett i september, 

-1%  akkumulert.  
• Tall for pakkeforløp kreft for september ikke tilgjengeliggjort av Hdir 

 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget tar virksomhetsrapport per september 2023 til orientering. 

47-2023 
(45-2023) 

Aktuelle orienteringer 
 

 Økonomi 
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Saksnr. Sak 
Overordnet – stor bekymring for økonomien. 
- Ubalanse i drift i kombinasjon med ventelisteutfordringer 
Ledelsen har stor oppmerksomhet på dette. 
 

 Utviklingsprogrammet 
Sykehuset har etablert et utviklingsprogram med fem innsatsområder, som vil 
utgjøre rammen for både faglig, kvalitetsmessig og økonomisk utvikling av 
sykehuset framover. 
Oppgaveglidning blir svært sentralt – vi må organisere oss på en ny måte. 
Arbeidet er krevende, men viser at det er realistisk å oppnå økonomiske 
resultatforbedringer. 
 

 USS - Utbygging somatikk Skien 
Helse Sør- Øst har gitt klare føringer på at utbyggingen på sykehuset må skje 
trinnvis, og at oppstart av sengebygget forskyves til 2026. 
Trinn 1 – blir da akuttsenter og strålesenter 
Trinn 2 - sengebygg 
Delprosjekt Akuttsenter har ikke direkte avhengigheter til delprosjekt 
Strålesenter i separat bygg. Sykehuset ønsker å starte med Akuttsenter.  
Behovet for en tidlig ombygging og utvidelse av Akuttsenteret forsterkes 
vesentlig ved en trinnvis utbygging. Løsningen for Akuttsenteret er detaljert på 
forprosjektnivå og har en tilstrekkelig modningsgrad for å kunne starte 
utarbeidelsen av konkurransegrunnlag nå. Dette for sikre en så snarlig 
byggestart som mulig. Det anbefales at prosjektet utlyses i markedet i form av 
en samspillskontrakt for å optimalisere den endelige løsningen. 
I en trinnvis utbygging må strålesenter etableres i et separat nybygg. 
Begge delprosjektene i trinn 1 er planlagt å starte opp i 2024. 

 

 Midlertidig omlegging av pasienttilbudet på Nordagutu 
Seksjon for rehabilitering har satt igangsatt en pilot på Nordagutu. Endringene 
innebærer en midlertidig omlegging av pasienttilbudet fra døgn til dag. 
Prøveperioden varer i utgangspunktet fram til årsskiftet. Det vil i løpet av høsten 
bli gjennomført en evaluering for å vurdere om det er grunnlag for å videreføre 
en driftsmodell basert på dag- og poliklinisk behandling. I prøveperioden fra 18. 
september til 31. desember er det foretatt en midlertidig omstilling av 6 ansatte, 
som er påvirket av den endrede driftsmodellen. 
Tilbudet til pasienter utover denne endringen opprettholdes i form av ulike tiltak 
for livsstilsendring.  

 

 Ny CT i Skien 
Den nye CT-maskinen gir flere gevinster:  

• Betydelig bedre bildekvalitet 
• Lavere stråledose 
• Bedre CT-kapasitet på poliklinikk og akuttmottak  
• Sikrere og enklere ved utførelse av lungebiopsier 
• Større gantry åpning 
• Svært stillegående CT  
• Bord tåler opp til 360 kilo.  
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Saksnr. Sak 
• Samme brukergrensesnitt og i felles operatør-rom med tilsvarende CT 
• Enklere pasientlogistikk ved time 

 

 AirView.  
Dette er et nytt system som Sykehuset Telemark har tatt i bruk til digital 
hjemmeoppfølging av pasienter, som mottar CPAP behandling (pustestøtte). 
CPAP behandling gis til pasienter med alvorlig søvnapné (pustestopp om 
natten).   
 

 Inntektsmodellen 
Prosjektrapportene for inntektsmodellprosjektet er sendt ut på innspills runde 
til alle helseforetakene i HSØ Frist for svar på delprosjekt 1 (overordnet 
delprosjekt), 2 (somatikk) og 4 (prehospitale tjenester) er 27. oktober. For 
delprosjekt 3 (PHV/TSB) er fristen 30. oktober.  
Inntektsmodellen danner grunnlaget for fordelingen mellom helseforetakene 

• Prosjektrapport delprosjekt 2 - somatikk 
Mener man bør vekte yngre aldersgrupper tyngre inn i modellen. 
Med den aldersdemografien vi har i Telemark kommer sykehuset dårlig 
ut. 

• Prosjektrapport delprosjekt 3 PHV TSP og Prosjektrapport delprosjekt 4 
Prehospitale tjenester 
Undre begge disse delprosjektene kommer sykehuset bra ut. 
 

               Helse Sør-Øst RHF har egen inntektsmodell – de benytter ikke den nasjonale  
               inntektsmodellen. 
      
              Administrerende direktør inviterte brukerutvalget til å komme med en  
              kort uttalelse med noen hovedpunkter. 
 

 Utskrivningsklare pasienter 
Sykehuset har mange utskrivningsklare pasienter inneliggende som kommunene 
sliter med å gi tilbud til – særlig Skien kommune. 
Det nye sykehjemmet i Skien åpnet for 14 dager siden, og sykehuset håper at 
dette bidrar til at antall utskrivningsklare pasienter reduseres. 
 
Administrerende direktør ber om at brukerutvalget engasjerer seg og setter 
saken på agendaen. 
 

48-2023 
(46-2023) 

Pasient- og brukerombudets orienteringer 
v/ Linda Charlotte Gunnreis 
 

 Bekymret for økende fristbrudd og ventelister 

 Antall saker STHF: 154 mot 133 i samme periode i fjor 

 Ingen type saker som peker seg ut. 

 Pasient- og brukerombudet har hatt møte med Pasientreiser.  
Godt møte. 
Pasientreiser håndterer sakene de får inn på en fin måte. 
Leder – fokus på det beste for pasienten. 
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 Ny medarbeider fra 20. oktober. 
 

49-2023 
(47-2023) 

Søvnapnéskinne 
 
Utgår. 
Seksjonsleder ved ØNH, Ann Iserid Vik-Johansen ble dessverre forhindret i å stille. 
Saken tas opp på neste møte i desember. 
 

50-2023 
48-2023) 

Orientering fra regionalt brukerutvalg 
 

 Regionale brukerrepresentanter er engasjert i mange prosjekter 

 Brukerstemmen teller like mye som den administrative eller medisinske 
stemmen 

 Styret i Helse Sør-Øst RHF har vedtatt Fagplan for habilitering for barn og unge. 

 Invitert til å komme med innspill til statsbudsjettet 2025 

 Digital hjemmeoppfølging 

 Kunstig intelligens 
Helse Sør-Øst ønsker å ta i bruk teknologien for å styrke både kvaliteten og 
effektiviteten på helsetjenestene. Billeddiagnostikk er ett av områdene det 
satses på. 

 Klart språk 

 Helselogistikk 
 
Egil Rye-Hytten takket for samarbeidet gjennom 6 år. Han går av i det regionale 
brukerutvalget til nyttår. 
 

51-2023 
(49-2023) 

Handlingsplan for brukerutvalget 
 
Foreløpig handlingsplan for brukerutvalget ble lagt fram på møtet. 
 
Vedtak: 
Handlingsplanen revideres etter innspill i møtet, og legges fram på neste møte. 
 

52-2023 
(50-2023) 

Samarbeid med ungdomsrådet 
 
Brukerutvalget har mottatt henvendelse fra ungdomsrådet i forbindelse med to saker 
ungdomsrådet har samarbeidet med det forrige brukerutvalget om, og som ikke er 
ferdigstilt. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget vil svært gjerne ha samarbeid med ungdomsrådet. 
Legges inn i handlingsplanen. Avtaler felles møter for neste år. 

53-2023 
(51-2023) 

Status prosjekter 
 
Kort gjennomgang av prosjektene 
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54-2023 
(52-2023) 

Eventuelt 
 
Ingen saker 

  
Neste møte i brukerutvalget er 7. desember 2023 
 

  
Seksjonsleder ØNH, Ann Iserid Vik-Johansen, kommer på neste møte vedr saken 
Søvnapnéskinne. 

  

  

  

 
Presentasjoner avholdt i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 
Møtet ble avsluttet kl.  14:00. 
 
Skien, 19.oktober 2023 
Anne Borge Kallevig 
referent 


